

明愛屯門馬登基金中學  
2022-2023 年度 家長通告

敬啟者：

**2023 年 2 月 1 日起恢復全日制面授課堂安排**

鑑於政府及教育局於 2022 年 12 月 28 日宣布進一步調整本地防疫措施，所有中學將於 2023 年 2 月 1 日起全面恢復全日制面授課堂，請留意以下要點：

1. 全日面授時間表

星期	時間	午膳時間
一、三、四及五	8:10-16:00	12:25-13:25
二	8:10-16:00	13:20-14:20

有關全日面授課堂的詳細時間表，請參閱附件。

2. 跨學科活動安排

為促進學生全人發展，學校逢星期二下午為中一至中五年級學生安排跨課程活動，並將採用一個特別的時間表（詳情請參閱附件），進一步安排將適時另作公佈。

3. 晨讀節

為建立學生的閱讀習慣，在恢復全日制面授課堂後，早上的晨讀節將會延長（逢星期二至四上午 8:20 至 8:40），請各學生按班主任指示，專心閱讀，營造一個良好的閱讀氛圍。

4. 全方位研習班（中一至中二級）及課後學習支援計劃（中三至中五級）

- 中一至中二級全方位研習班（逢星期一和星期四舉行）將於下午 4 時至 5 時在所屬課室以面授形式舉行。
- 中三至中五級課後學習支援計劃（第二階段）課堂將在下午 4 時至 6 時之間以面授形式舉行，進一步的消息請留意教務組有關通告。

5. 中六級上課安排

- 中六級最後上課日為 2023 年 2 月 3 日。
- 為協助學生在香港中學文憑考試獲取佳績，核心科目和選修科目將於中六級最後上課日後提供補課。學校強烈建議中六級學生於 2023 年 2 月 6 日起按新派發的中六全天時間表回校出席補課，總出勤率達到 90% 或以上的學生將獲得獎勵。
- 學生在校期間必須穿著校服，並要注意儀容髮飾，必須符合學校校規的要求。學生如違反規定，將受到紀律處分。

請填妥回條，並於 1 月 17 日(星期二) 或之前交回班主任。如有任何查詢，請於辦公時間致電 24610304 聯絡各班主任。

此致

貴家長

校長

謹啟

袁國明

二零二三年一月十三日

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School  
2022-2023 Parents Notice

13 January 2023

Dear Parents/Guardians,

**Resumption of Whole-Day Face-to-Face Classes Starting from 1 February**

In view of the Government's announcement on 28 December 2022 that local anti-epidemic measures will be further adjusted, all secondary schools (including secondary sections of special schools) will fully resume whole-day face-to-face classes starting from 1 February 2023. Please note the following details:

**1. Time of whole-day face-to-face classes**

Day	Time	Lunch Time
Mon, Wed, Thu & Fri	8:10 - 16:00	12:25 - 13:25
Tue	8:10 - 16:00	13:20 - 14:20

A whole-day face-to-face timetable has been attached.

**2. Arrangement of Cross-Curricular Activities (CCA)**

To facilitate students all-round development, cross-curricular activities (CCA) have been arranged for S.1-S.5 students on Tuesday afternoons. A special timetable will be adopted. Further arrangements will be announced in due course.

**3. Morning Reading Session**

To develop students' reading habits and cultivate a perfect reading atmosphere, Morning Reading Sessions will resume (from 8:20am to 8:40am) in the whole day schedule. Students must follow class teachers' instructions and always stay focused on reading.

**4. After-School Tutorial**

- i. S.1-S.2 After-School Tutorial Class (Mon & Thu):  
Tutorial lessons will be held from 4 p.m. to 5 p.m. on Monday and Thursdays.
- ii. S.3-S.5 After-School Learning and Support Programme (2nd Phase):  
Tutorial lessons will be held between 4pm and 6pm. Further information will be announced in due course.

**5. S.6 Last Day**

- i. S.6 last school day is on 3rd February 2023.
- ii. To help students achieve good grades in the HKDSE, tutorials of core subjects and elective subjects will be arranged. S.6 students are strongly recommended to follow the new S.6 whole-day timetable and return to school and attend tutorials from 6th February 2023. Awards will be presented to students whose overall attendance rate reaches 90% or above.
- iii. Students must be dressed in PROPER SCHOOL UNIFORM when on the school premises during school hours, including tutorial lessons. Students must not have long hair unbound or have a weird hairstyle. Students who fail to observe these rules will be subject to disciplinary action.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact the class teacher(s) at 24610304.

Yours faithfully,

---

Mr. Yuen Kwok Ming  
Principal